
Protokoll Hovetorps Båtklubb årsmöte 2024

Förening: Hovetorps båtklubb, org.nr 822001–2267
Datum: 2024-04-08, kl 18:00
Plats: Vist församlingsgård Sturefors
Deltagare: 54 st

Bilaga 1: Närvarolista (endast i sekreterarpärmen)
Bilaga 2: Verksamhetsberättelse för året 2023
Bilaga 3: Verksamhetsplan för Hovetorps Båtklubb 2024
Bilaga 4: Balans och resultatrapport 2023
Bilaga 5: Revisionsberättelse

1. Mötet öppnande
Ordförande Bo Svensson hälsade alla närvarande medlemmar välkomna och förklarade att
årsmötet öppnat.

2. Uppläsande och godkännande av dagordningen
Årsmötet beslutade att godkänna dagordningen.

3. Fråga om mötets behöriga utlysning
Årsmötet beslutade att anse årsmötet behörigt utlyst enligt stadgarna.

4. Val av ordförande för mötet
Årsmötet beslutade att välja Bo Svensson till mötesordförande.

5. Val av sekreterare för mötet
Årsmötet beslutade att välja Rasmus Jonsson till mötessekreterare.

6. Val av två justeringsmän, tillika rösträknare, att tillsammans med mötesordförande
justera protokollet
Årsmötet beslutade att välja Mattias Tegnér och Joakim Nathell till justerare och tillika
rösträknare.

7. Föredragning av styrelsens verksamhetsplan och verksamhetsberättelse samt balans-
och resultaträkning
Presentation av verksamhetsberättelse 2023 samt verksamhetsberättelse kring kommande
aktiviteter 2024.
Mötesordförande gick igenom balans- och resultaträkning för 2023.
Samtliga godkändes av årsmötet.
Se bilagor.



8. Föredragning av revisionsberättelse
Rickard Oddsson (en av klubbens revisorer), föredrog revisionsberättelsen genom mail
(mötesordförande läste upp) samt yrkade för ansvarsfrihet för styrelsen.

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser
Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet.

10. Val av ordförande
Bo Svensson valdes till ordförande i två år.

11. Val av sekreterare
Rasmus Jonsson valdes till sekreterare på ett fyllnadsår.

12. Val av styrelseledamöter och två suppleanter enligt stadgarnas
Clas Ekeroos och Christian Viktorsson valdes till styrelseledamöter på två år.
Lars Walla och Staffan Hahn valdes till styrelsesuppleanter på ett år.

13. Val av två revisorer och en revisorssuppleant
Richard Oddsson och Thomas Norberg valdes till revisorer på ett år. Ingen kandidat valdes
till revisorssuppleant på ett år.

14. Val av valberedning. En sammankallande och två ledamöter
Inga kandidater till valberedning.

15. Förslag till budget för verksamhetsåret
Årsmötet godkände den presenterade budgeten för 2024.

16. Fastställande av avgifter för kommande verksamhetsår
Årsmötet godkände avgifterna för kommande verksamhetsår.

17. Fastställande av styrelsens ekonomiska befogenheter för verksamhetsåret
Enligt budget. Godkändes av årsmötet.

18. Behandling av förslag som väckts av styrelsen eller klubbmedlem
Inga förslag.

19. Årsmötet avslutas
Mötesordförande berättade att från och med 2025 kommer personnummer vara
obligatoriskt vid registrering av person i medlemssystemet BAS. Anledningen är att säkra
integritetsskyddet för registrerade personer och underlätta båtklubbens arbete med
medlemsregistrering.

Information om att det är förbjudet att låna ut sin båtplats till någon utan att gå via
styrelsen. Detta resulterar i att man går miste om sin båtplats.

Mötesordförande tackade alla närvarande och förklarade årsmötet avslutat.



20. Övriga frågor (utanför årsmötet)
Fråga kring huruvida medlemmar kan förvara sina båttrailers på båtklubbens parkering.
Parkeringen för trailers är endast till för medlemmar med båtplats och ingår då i kostnaden
för båtplatsen.

Flera frågor kring kötid för båtplatser samt hur det fungerar med låneplats.
Se hemsida https://www.hovetorp.se/fragorochsvar

Viktigt att prata med båtplatssamordnaren innan köp av större båt. Inte säkert att en längre
båt passar på befintlig båtplats. Säg till båtplatssamordnare om att ställa sig i kön ”ändra
båtplats” vid behov.

Endast info:
Sjöräddningen var på plats och gick igenom sitt arbete runtom i landet. Visade även upp
deras svävare de använder på sjön.

https://www.hovetorp.se/fragorochsvar


Bilaga 2) Verksamhetsberättelse för året 2023

Under året har det varit 6 styrelsemöten, vi har också haft ett och annat möte via
Google Meet. 2 klubbmöten, årsmöte i april månad och ett höstmöte i november.
Arbetet i styrelsen under det gånga året har berört sedvanliga frågor inom klubben.

Även under våren 2023 reparerades bryggorna och fick nytt virke. Stort tack till alla
som ställde upp i renoveringsarbetet. Det arbetet utfördes på ett par helger och det
var många hjälpsamma händer. Vi fick också hjälp med strandskoning av Kinda
Kanal.

Under maj månad var det städdag med blandade uppgifter. Bra uppslutning från
medlemmarna.

På hemsidan har vi som vanligt, kontinuerligt, lagt ut information till er medlemmar.
Ett arbete som vi fortsätter med. Många förfrågningar om nya medlemskap och
önskemål om båtplatser har det varit även under 2023.
På både årsmöte och höstmöte tog vi upp frågan om medlemmarnas vilja att
engagera sig i klubbens olika aktiviteter. Presenterade olika tankar och idéer hur vi
ska arbeta för att driva klubben framåt. Få en klubb där engagemanget inte hamnar i
en negativ spiral. Jag tycker att vi har lyckats och är en bra bit på väg i vår strävan att
bli en aktiv klubb. Vi fick en ny sekreterare och en ny kassör.

Vi har vid olika tillfällen bjudit in intressanta personer till både årsmöte och höstmöte.
Detta år fick vi lyssna på Reinhold Castensson som förde oss tillbaka i kanalernas
historia. På höstmötet besökte medborgarskolan och berättade om olika utbildningar
i och behov av navigation.

Klubben har idag 126 medlemmar.

Hovetorps Båtklubb 2024-04-08 Bo Svensson Ordf.



Bilaga 3) Verksamhetsplan 2024

Årsmöte med olika val. Ni behöver nya människor till olika positioner i er styrelse. Hur
kan du hjälpa din förening med dessa uppgifter?
Tanken är också att fortsätta med bryggrenovering på verkstadssidan.

- Vårstädning: utökning av trailerparkering
- Sjösättning: uppmärkning av trailers.
- Höstmöte

Miljöarbete kommer att utvecklas i och med att båtklubbar nu är tvungna att lämna in
en avfallshanteringsplan till kommunen.

Utbildning är viktigt.
En HLR/Brandutbildning kommer att hållas.
Önskvärt är att våra medlemmar också kan komma med förslag om andra saker som
vi har nytta av.

2025 fyller Hovetorps Båtklubb 50 år. Vi vill ha och tänker därför på olika aktiviteter
som vi kan ha under året. Vi behöver medlemmar som kan tänkas ingå i olika forum
och ta fram förslag till aktiviteter.



Bilaga 4) Balans och resultatrapport 2023



Bilaga 5) Revisionsberättelse



Protokoll justeras:

_______________________ _______________________
Bo Svensson Rasmus Jonsson
Ordförande Sekreterare

_______________________ _______________________
Mattias Tegnér Joakim Nathell
Justerare Justerare


